附件二

國立臺灣科技大學 113 年度培育優秀博士生獎學金申請表
[bookmark: _GoBack]National Taiwan University of Science and Technology
Scholarship for Elite Doctoral Students Application Form
申請日期Date： 　   　/　    　/　   　    (YYYY/MM/DD)                                                                                         113.03.18版
	姓  名
Name
	
	系  所
Department
	

	學  號
Student ID.
	
	聯絡電話、手機
Phone Number
	

	研究所畢業學校   
Name of Graduate Institute
	
※ 逕讀博士班者免填(Not required for students who directly pursuit a Ph.D. Degree)

	應 繳 資料Documents
	審核結果 Result
由系所/學院承辦人填寫

	□碩士畢業證書影本 ( □為逕讀生免繳)
Copy of  a master's degree diploma (Not required for students who directly pursuit a Ph.D. Degree)
□碩士論文(逕讀免繳)
Master’s thesis (Not required for students who directly pursuit a Ph.D. Degree)
□指導教授推薦函(至少一封)
At least one Recommendation letter from the advisor(s) 
□博士研究計畫
Future research plan in the Ph.D. program
□其它有利於審查之資料(如得獎記錄、著作..）
Other Beneficial  Documents (ex. awards and achievements, relevant research and development
Results)
	系所審核結果：

 □推薦
      系所排序__＿＿

 □不推薦

	有無請領其他獎學金？
Have you received any scholarships?
若有，請於下方填寫獎學金名稱，並請確認原獎學金補助相關規定
□無No               
□有Yes ，已請領獎學金名稱:____________________________
Please specify the name of the scholarship and confirm the relevant regulations governing the original scholarship grant.
	學院審核結果：
 □推薦
      學院排序__＿＿
 □不推薦

	申請人
Applicant
	系所承辦人
Undertaker of
the Department
	系主任/所長
Chairman of the
Department/Institute
	學院承辦人
Undertaker of
the College
	院長
Chairman of the
College

	
	
	
	
	


※ 註：
1. 1.申請資格須為113學年度研究所各招生考試錄取之博士班一年級新生(含112學年度第2學期提前入學及113學年度第1學期逕讀博士班者【不含陸生、港澳生、在職生、休學及復學生】)。
The eligibility for application is limited to first-year doctoral students admitted through various admissions examinations for the 113th academic year, including those who entered early in the second semester of the 112th academic year and those who directly pursue a Ph.D. degree in the first semester of the 113th academic year. Students from Mainland China, Hong Kong, and Macau, students enrolled in doctoral degree programs for working professionals, students on leave, and students resuming their studies are excluded.
2.獲獎學生須依規定，於每學期期末(1月、7月底前)繳交成果報告(包含學期成績、學術成果/作品產出或國際化活動等完整報告)及「次學期續領推薦函」，向系所提出續領申請，並由系所審核續領資格；補助期間學期成績不及格（研究生及格標準為「B-」）、休學、退學、畢業、在外從事專職全時工作、違反校規情節重大者，取消受獎資格。
Awarded students must, according to regulations, submit a comprehensive report at the end of each semester (before the end of January and July), which includes academic performance, academic achievements/outputs, international activities, etc. They must also apply for renewal by submitting a "NSCT Elite Doctoral Scholarship Renewal Application Form" to the department, which will then assess their eligibility for renewal. During the subsidy period, if a student's semester grades fall below the passing grade, which is B-, or if they take a leave of absence, withdraw from the program, graduate, engage in full-time professional work outside the university, or commit serious violations of school regulations, their eligibility for the award will be revoked.
